
Kłobuck, dnia 23 marca 2023 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Edukacji Publicznej,
Ochrony Zdrowia, Polityki 
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki

Protokół nr 4/2023
4 Posiedzenie w dniu 23 marca 2023 
Obrady rozpoczęto 23 marca 2023 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:00 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Ewelina Kotkowska
3. Bartłomiej Saran
4. Andrzej Sękiewicz
5. Mariola Wojciechowska
6. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 3/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 27.02.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 
w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 3/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 27.02.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, Mariola Wojciechowska, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Ewelina Kotkowska

4. Ocena realizacji oferty wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży w Gminie Kłobuck.



Komisja zapoznała się z realizacją oferty wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży w 
Gminie Kłobuck przedstawioną przez Dyrektor MOK O. Skwarę oraz Dyrektora OSiR J. 
Krakowiana.

Radny m. Wojtysek jaki był koszt instalacji lodowiska na OSiR?

Dyrektora OSiR J. Krakowian koszt instalacji lodowiska na OSiR zapewne był niższy niż w 
przypadku jego montażu na rynku (dodatkowy koszt z przygotowaniem podbudowy). 
Szczegółowa informacja zostanie państwu przekazana w tej sprawie. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kłobucku za 
rok 2022.

Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefeańska odniosła się do sprawozdania.

Radny M. Wojtysek co przysporzyło najwięcej trudności w realizacji zadań w 2022 r. ? 

Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefeańska obsługa dodatków jednorazowych tj. np. osłonowego, 
węglowego. 

Komisja przyjęła sprawozdanie.

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021-
2023 za rok 2022.

Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefeańska odniosła się do sprawozdania.

Komisja przyjęła sprawozdanie.

7. Sprawozdanie z realizacji Programu dla rodzin wielodzietnych „Gmina Kłobuck dla 
rodziny-Karta Dużej Rodziny”.

Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefeańska odniosła się do sprawozdania.

Komisja przyjęła sprawozdanie.

8. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie za rok 2022.

Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefeańska odniosła się do sprawozdania.

Komisja przyjęła sprawozdanie.

9. Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji B. Saran czy budowa sali gimnastycznej w SP nr 1 została 
zakończona? Jaki jest przewidywany termin otwarcia hali?

Burmistrz J. Zakrzewski roboty budowlane zostały zakończone, trwa procedura odbiorowa. 
Termin otwarcia hali nie został jeszcze ustalony.

10. Zamknięcie posiedzenia.



 

Przewodniczący Komisji
Bartłomiej Saran

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


